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MØTETYPE: 

 
Styremøte NBK 

 

 MØTE NR.: 7-24  
 DATO: 15/8-24  
  STED: Teams  
 MØTELEDER: Linda Jørgensen  
 MØTEREFERENT: Gro Fløysvik  
 SAKSNR: 

ARKIVKODE: 
  

Til stede: 

 

Linda Jørgensen, Astrid Indrebø, Torill Moe, Roy Sundby, Gro Fløysvik 

Forfall:  

Sendes også:  

SAK BEHANDLET ANSVARLIG/ 
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18-24 

OppdreƩerkonferanse 5-6 oktober2024 

1/8:  

Invitasjon Ɵl oppdreƩerseminaret sendes ut Ɵl alle klubbens medlemmer. 
Astrid lager invitasjon og Torill sender ut Ɵl alle medlemmer så raskt som 
mulig. 

Folder om oppdreƩerseminar kopieres opp og deles ut på Buhundens 
nasjonaldag 

 

4/6: 

Astrid har laget en brosjyre. Fint om de som skal Ɵl Trondheim og 
Sandełord kan kopiere opp og dele ut rundt buhundringen 

 

7/5: 

Ikke klart hvor mange som kommer fra styret enda, gi melding Ɵl Astrid så 
fort det er avklart 

Deltagere melder seg på seminar og middag på påmelding. Det blir ikke 
felles middag på fredagen, de er hver enkelt for seg. 

Prisøkning fra påmeldingsfrist 1 Ɵl 2, ref annonse fra Astrid. 

Vipps 18623 

Torill sender også kto nr Ɵl Astrid. 

Link Ɵl hotellbesƟlling legges på hjemmesiden og seƩes opp i annonsen i 
buhundbladet. 

Astrid har besƟlt for 30 personer, men rommet har kapasitet Ɵl 60 
personer. 

Åpner for ikke medlemmer også, men Ɵl en pris 2000 kr. 

 

 

 

 

Astrid/Torill 

 

 

Gro 
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Astrid 

 

 

 

 

MØTEREFERAT 



SAK BEHANDLET ANSVARLIG/ 

FERDIG TIL 
 

Side 2 av 4 

 

Styret går for en sponset deltagerpris på kr 1200 på seminaret. Astrid 
reviderer budsjeƩ ihht avtalt på møte. God pris er oppnådd på hotellrom. 
Alle deltagere må besƟlle hotellrommet selv, besƟllingsfrist er 1 mnd før 
seminar. Styret er innforståƩ med at klubbens oppsaƩe budsjeƩ for 
arrangementet blir overskredet for å holde deltageravgiŌen så lav som 
mulig. 
 

 

 

 

19-24 Årsmøte 2025, fysisk eller digitalt? 

Saken ble diskutert, enighet i styret om å ta saken opp igjen på et senere 
Ɵdspunkt 

 

info 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Buhundens Nasjonaldag 

1/8-24 

Arbeidsliste gåƩ gjennom og oppdatert. 

Enstemmig vedtak om «Årets påskjønnelse» 

4/6-24 

Medlemmer av styre/valgkomite som reiser Ɵl Buhundens nasjonaldag kun 
for å arbeide, kan få dekket kostnader Ɵl reise og opphold. Det er ikke 
nødvendig å søke på forhånd. Dersom en sƟller hund, lørdag eller søndag, 
blir ikke kostnader dekket. 

Full gjennomgang av arbeidsliste, med oppgavefordeling. 

 

7/5-24: 

Annonse OK 

Buhundprosjektet har egen konto- utgiŌene Ɵl øyenlysning tas fra denne 
kontoen. 

Pad og neƩ skulle Terje skaffe. 

Gro reserverer så mange som mulig og så langt frem som mulig. 
Reservasjonsdato/besƟllingsdato må sendes Ɵl Astrid for å få med i 
annonsen i bladet. 

Torill sjekker dommere på rally og sender Ɵl Astrid, for å få med i annonsen. 

Påmelding Ɵl Hunderfossen er åpnet, påmeldingsfrist 31 juli.  

Påmelding Ɵl rally er ikke åpnet, Torill sjekker påmeldingsfrist. 

Invitasjon Ɵl Norges beste må sendes ut før arrangement. 

Gro besƟller roseƩer, sjekk oppseƩet Ɵl Roy 

Vi kjøper inn telt Vet Zoo kr 3600 
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22-24 

Telt er besƟlt, samme størrelse som i łor. Kommer på torsdag og river 
søndag kveld eller mandag. 

 

Oppgavefordeling gåƩ gjennom. 

2025 er siste kontraktsår på Hunderfossen. Tas som egen sak eƩer 
Buhundens nasjonaldag. 
 
 

33-24 Protokoll 
Protokoll styremøte 5 godkjent. 

info 

34-24 Rasekompendium 
Styret har vedtaƩ å trykke opp 100 nye kompendier av samme kvalitet som første 
utgave. Be Terje om å oversende kontakƟnfo snarest. Må prøve alt for å få dem 
klar Ɵl oppdreƩerkonferansen. 

 

Gro 

35-24 Sponsing av SƟne Sander 
Styret har vedtaƩ å sponse SƟne Sander og Keira med kr 5000 i forbindelse med 
hennes deltagelse i Nordisk mesterskap og VM. Det er floƩ å kunne være med å 
bidra liƩ Ɵl denne ekvipasjen som representerer buhunden på en fremdragende 
måte. 

 

info 

36-24 Nestleder i klubben 
19 juni-24 fikk styret melding fra Rachel Koldal at hun ønsket å trekke seg fra styret 
p.g.a arbeidssituasjon og kursvirksomhet.  
Som følge av deƩe er følgende omrokeringer uƞørt: 
Astrid Indrebø trer inn som nestleder, Ɵdligere styremedlem. 
Roy Sundby trer inn som styremedlem, Ɵdligere varamedlem. 

 

37-24 NKK avlsprogram 
Styret har moƩaƩ første utkast fra NKK  på mail 14 juli. Styret vedtok at denne 
saken behandles eƩer Buhundens nasjonaldag 

 

info 

38-24 Langhåret buhund 
Styret har bliƩ gjort oppmerksomme på premieringsgrad av langhåret buhund i 
Sverige. Astrid lager utkast Ɵl brev Ɵl Svensk kennelklubb og  Norsk buhund ringen 

 

Astrid 

39-24 Oslo dogshow 
Vi søker eƩer ansvarshavende/organisator i forhold Ɵl å representere Norsk 
Buhundklubb på Oslo Dogshow. Klubben er åpne for å dekke reise og 
oppholdskostnader en person dersom noen kommer langveis fra. 
Torill legger ut på FB 

 

 

Torill 

40-24 UtsaƩ påmeldingsfrist Hunderfossen 
Styret vedtok å utseƩe påmeldingsfristen Ɵl Buhundens Nasjonaldag Ɵl 8/8-24, 
uten at påmeldingsgebyret øker. 
Torill utseƩer på dogweb 
Linda legger info ut på FB 

 

 

Torill 

Linda 

 
Referent Gro Fløysvik 
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